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I5lNyheter Trondheim onsdag 30. oktober eou llLtedlmbifet

ffi&;Jffi 
","n,"*lan Erik Sæther
(f.v.) og Robert
Rasmussen fra
Fredlydalens
Velforening, og
Herman Kolde-
rupog Leif
lngar Finborud
fra Huseier-
lagetStendals-
flata lV, var
blant beboerne
som protes-
terte mot
kommunens
planer om å
åpne Fredly-
bekken.
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Nykommunalråd: rtin
Marie Andreæsen erstatter
Kristian Dahlberg Hauge.
Foto: IVAR MØLSKNES

Blir ny Frp-
kommunalrad
Elin Marie Andreassen (30)
blir Fremskrittspartiets nye
heltidspolitiker i Trondheim,
etter at Kristian Dahlberg
Hauge ble statssekretær i
Arbeidsdepartementet.

Andreassen hr vært Dahlberg
llauges faste væmmn til for-
mannskap og bygningsråd. By-
s§Tegruppens beslutning var
derfor som fotrentet. Hun blir
nå også gruppens nye leder.

Andreassen har flere år bak
seg i lokalpolitikken. I fomige
periode var hun nestleder i
helse- og velferdskomiteen. Hit-
til i denne perioden har hun
vært nestleder i bJrtviklingsko-
miteen. Her blir hun erstattet av
Halvor Bueng som kommer fra
kontrollkomiteen-

I bysqregruppen blir Dahl-
berg Hauge erstattet av veter-
men Jorunn Kofoed som kom-
mer inn som fast medlem. Hun
erstatter Bueng i kontrollkomi-
teen.
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Fredlybekken legges i r Ør
Behoerne langs øvre del avFredly-
bekl*enpåNardo, kan etter altå
dømme puste lettetut. Bekken
blir lagt i rør.
Beboerelangsbekkenhar Saken behandles i bystyret i
bekymretseglengetor morgen,og der går deti retning
kommunale planer om å åpne av at man vedtæ å legge bekken
bekkenoganleggeetturdrag i nye rør med sepuerhg og ka-
giennomvillaområdet. pasitet til å takle en 2oo-års-
Overfor Adresseavisen hu flere flom. Dermed ferner man faren
beboere gitt uttrykk for at de for at forurenset vmn hamer i
slett ikke ønsker å avgi opp- Nidelva. Beboerne skal rere
arbeidethagearealslikatoffen- innforstått med at dette må
tligheten sJipper dl, enkelte &iøres.
stederklossvedhusveggen. ArbeiderpartietogHø)Teer

enige om en slik løsning,og det
er mulig de to prtiene formu-
lerer et felles forslagtil bys§ret.

- Men Arbeiderpartiet km
ikke alseptere at man velger
løsniager som forsgmer plmer
for Nidmoll og Sunnlmd skol-
er smten fotballhall i tilknltn-
ing til disse. Plmen for bekken
berører i alt fue regulerirg-
splmer. Bte 6n av dem er ved-
tatt.

Det sier kommunalråd Geir
Waage. Han awiser rådmm-
nens forslag om å båndlegge en
rekke hager lmgs bekketraseen
i påvente aven mulig oppæbei-
delse av turdrag. I prosjekets

kostnadsrmme på 268 mil-
lioner kroner ligger det inne
penger til grunneruery men
ikke i kommunens budsjett og
økonomiplan.

Eventuell ekspropriasjon av
ca.14 dekar privat eiendom km
medføre betydelige utlegg for
kommunen.

- Åbåndlegge eiendommene
kmskje i flere år, uten at vi vet
om det blir penger til erery er
å holde folk for nm. Arbeider-
parriet vil ilke rere med på å
båadlegge disse eiendommene,
sier GeirWaage.
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